

Styrelsemöte tisdag 19:e maj
Norra Reals Elevkår
Plats: Teams
Nr: 12

§1. Mötets öppnande

Mötet förklarades öppnat av mötesordförande.

§2. Val av mötesfunktionärer

Peter Hall yrkade

att välja Peter Hall till mötesordförande Laura Lyall Folkman till mötessekreterare och Sofia Casselbrant till protokolljusterare.

Styrelsen beslutade

att bifalla Peters yrkande.

§3. Förra mötesprotokollet

Föregående protokoll lades till handlingarna.

§4. Godkännande av dagordning

1 Mötets öppnande

2 Val av Mötesfunktionärer

2.1 Mötesordförande

2.2 Mötessekreterare

2.3 Mötesjusterare

3 Föregående protokoll

4 Godkännande av dagordningen

5 Ledamotsrunda

6 Ordförande

6.1 Studenten

6.2 Utskottshoodies

6.3 Guldgemet 2020

7 Vice ordförande

7.1 Kommunikation med utskottsansvariga

7.2 Teambuildning

8 Administrativ Chef

8.1 Statistik till medlemstävling

8.2 Förvalta visselpipan

8.3 Hemsidan

9 PR

9.1 Kommande inlägg

9.2 Styrelsevideon

9.3 Lilisguiden 2020

10 Traddis

- 10.1 Frågesport
- 10.2 Norrapodden
- 10.3 Poängjakten 2020
- 10.4 Utebio 2020
- 10.5 Suit up day 2020
- 10.6 Way Out Hest 2020
- 10.7 Halloween-vecka 2020
- 10.8 Temadagar HT

11 Kassör

- 11.1 Tävlingsvinster
- 11.2 Swedbank
- 11.3 Sponsorer HT

12 SAGA

- 12.1 Insparken 2020
- 12.2 Halloweenfest 2020
- 12.3 Klubbevent HT
- 12.4 Vinterbal 2021

13 Medlem

- 13.1 Studentfotografering
- 13.2 Medlemstävlingen
- 13.3 Skolmerch 2020
- 13.4 Utlandsresan 2021
- 13.5 Studentkryssning 2021

14 Påverkan

- 14.1 Årets pedagog
- 14.2 Norrakortet
- 14.2 Run of Hope 2020
- 14.3 Rektorshearing HT
- 14.4 Vålgörenhetsinsamling 2020
- 14.5 Föreläsningar & Workshop HT
- 14.6 Påverkansdagar HT
- 14.7 Matrådet HT
- 14.8 Guldlänken 2020
- 14.9 Uppehållsrummet

15 Förening

- 15.1 Digital föreningsverksamhet
- 15.2 Godkännande av föreningar
- 15.3 Föreningsdag HT
- 15.4 Föreningsvecka 2020

16 Idrotts

- 16.1 E-sport uppd.
- 16.2 Fifaturnering uppd.
- 16.3 Minecraft uppd.
- 16.4 Norra League 2020
- 16.5 Fotbollsevent 2020
- 16.6 Sthlm Dunken 2021

17 Övriga frågor

18 Nästa sammanträde

19 Mötets avslutande

§5. Ledamotsrunda

Ledamotsrundan genomfördes.

§6 Ordförande

6.1 Studenten

Ingen från styrelsen förutom Bienvenue och Peter ska närvara vid studentavslutningen på grund av beslut från rektorerna.

6.2 Utskottshoodies

Sekretess

6.3 Guldgemet 2020

Styrelsen beslutade förra mötet att satsa på att vinna i något kategori.

§7 Vice ordförande

7.1 Kommunikation med utskottsansvariga

Kommunikationen på messenger fungerar bra.

7.2 Teambuildning

Inget kommer hinnas innan terminsavslutningen men nästa termin kommer teambuilding ske.

§8 Administrativ Chef

8.1 Statistik till medlemstävling

Bienvenue och Peter inväntar klasslistor för att statistik ska kunna föras.

8.2 Förvalta visselpipan

Ingen ny uppdatering finns, planeras av Laura.

8.3 Hemsidan

Färgerna på hemsidan har ändrats till grönt av Laura.

§9 PR

9.1 Kommande inlägg

Video för Minecraft är på gång av Idrottsutskottet, Ikväll ska ytterligare en story angående medlemstävlingen upp.

9.2 Styrelsevideon

Sekretess

9.3 Lilisguiden 2020

Sekretess

§10 Traddis

10.1 Frågesport

Sekretess

10.2 Norrapodden

Josephine har fått Lars Eriks kontaktuppgifter och de ska boka in tid då de kan spela in podden i skolan. Eventuellt spelas det in någon gång nästa vecka.

10.3 Poängjakten 2020

Ingen ny förändring för i år. Uppdragen ska bestämmas innan och utskottet ska delas upp för varje utskott, det lär ske i november. Peter uppmanade styrelsen att ordna alla ungefärliga datum för event och en planering och skicka det till Peter och Bienvenue senast 1/6.

10.4 Utebio 2020

Traditionsutskottet har beslutat att det ska anordnas innebio istället. *Sekretess*

10.5 Suit up day 2020

Det sker i början av terminen, förslag om att senarelägga så att det inte blir för mycket event i början. Ungefär som samma året men alla årskurser ska få samma tema.

10.6 Way Out Hest 2020

Det blir nog samma tema som insparken. Mycket PR ska ske, eventuellt samtidigt som försäljning av insparksbiljetter. Förslag om att ha det ute eftersom det är så trångt inomhus.

10.7 Halloween-vecka 2020

Idé om att lägga ihop halloweenfirande och innebio eller visa film till Halloween-firande.

10.8 Temadagar HT

Under hösten sker bland annat kanelbullens dag och kaffets dag och det enda som ska planeras är hur mycket som ska köpas. *Sekretess*

§11 Kassör

11.1 Tävlingsvinster

Sekretess

11.2 Swedbank

29/5 ska Nellie och Bienvenue till banken och förhoppningsvis är allting fixat efter det.

11.3 Sponsorer HT

Sponsorer letas nu, Nellie uppmanas kontakta gamla sponsorer för förfrågan om att fortsätta samarbetet.

§12 SAGA

12.1 Insparken 2020

Möte hölls med filmare i söndags, det gick bra och planering sköttes. Filmning lär börja i början på juni.

12.2 Halloweenfest 2020

Ingen ny uppdatering finns. *Sekretess*

12.3 Klubbevent HT

Ingen ny uppdatering finns. *Sekretess*

12.4 Vinterbal 2021

Ingen ny uppdatering finns.

§13 Medlem

13.1 Studentfotografering

Skolledningen har meddelat att skolan ej vill ha medlemsutskottet på plats därför det blir för många personer på plats. Skolledningen tar över ansvaret av studentfotograferingen 2020.

13.2 Medlemstävlingen

Peter och Bienvenue inväntar klasslistor för att kunna föra statistik över medlemmar.

13.3 Skolmerch 2020

Ideér för merchen har tagits fram på senaste mötet och utkast på designen på hoodiesen ska snart sammanställas.

13.4 Utlandsresan 2021

Mycket förfrågning om att ha Budapest som destination igen från medlemmar. Idé om att köra tågresa istället för flygning eftersom många elever har klagat över flygresan innan.

13.5 Studentkryssning 2021

Sekretess

§14 Påverkan

14.1 Årets pedagog

Punkten bordläggs till nästa möte.

14.2 Norrakortet

Punkten bordläggs till nästa möte.

14.2 Run of Hope 2020

Punkten bordläggs till nästa möte.

14.3 Rektorshearing HT

Punkten bordläggs till nästa möte.

14.4 Vägörehetsinsamling 2020

Punkten bordläggs till nästa möte.

14.5 Föreläsningar & Workshop HT

Punkten bordläggs till nästa möte.

14.6 Påverkansdagar HT

Punkten bordläggs till nästa möte.

14.7 Matrådet HT

Punkten bordläggs till nästa möte.

14.8 Guldlänken 2020

Punkten bordläggs till nästa möte.

14.9 Uppehållsrummet

Uppehållsrummet måste anordnas mellan 1/6-5/6 och personer i styrelsen eller kåren vara med och hjälpa till att ordna det.

§15 Förening

15.1 Digital föreningsverksamhet

Bra respons från föreningarna efter idé om "takeover" på föreningskontot. Möte ska snart hållas med utskottet för att diskutera det.

15.2 Godkännande av föreningar

Inga nya föreningar finns att godkänna.

15.3 Föreningsdag HT

Kommer hållas runt mitten av oktober och information ska tidigt skickas ut till medlemmarna.

15.4 Föreningsvecka 2020

Ingen föreningsvecka lär ske, föreningsdagar kommer hållas istället.

§16 Idrotts

16.1 E-sport uppd.

Ingen ny uppdatering finns.

16.2 Fifaturnering uppd.

Sekretess

16.3 Minecraft uppd.

Inlägg ska upp ikväll och servern har köpts.

16.4 Norra League 2020

Ingen ny uppdatering finns. Fifaturneringen blev en liten ersättning till Norra League.

16.5 *Sekretess*

16.6 Sthlm Dunker 2021

Sekretess

§17 Övriga frågor

17.1 Biobiljetter till publikvärdar

Sekretess

§18 Nästa sammanträde

Nästa sammanträde är 26/5 15:00 på Teams.

§19 Mötets avslutande

Mötet avslutades av mötesordförande 16:39.

Ordförande Bienvenue Kulaluka	Frånvarande
Vice ordförande Peter Hall	Närvarande §1-19
Sekreterare Laura Lyall Folkman	Närvarande §1-19
Kassör Nellie Andersson	Närvarande §1-19
Traditionsansvarig Josephine Arnell	Närvarande §1-19
SAGA-ansvarig Cesar Molin	Närvarande §1-19
PR-ansvarig Jonas Boghammar	Närvarande §1-19
Påverkansansvarig Sami Alsaati	Frånvarande
Föreningsansvarig Selma Phalen	Närvarande §1-19
Medlemsansvarig Alexandra Nilsson	Närvarande §1-19
Idrottsansvarig Sofia Casselbrant	Närvarande §1-19